



特此授予:

华昌隆科技(深圳)有限公司 统一社会信用代码: 914403007703240366 中国广东省深圳市龙岗区坪地镇中心村石灰围经济合作社宝石路88号

质量管理体系符合 GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015

认证范围 拉链及拉链配件的生产

证书编号: DZ/CN/2112013Q 证书签发日期: 2022年01月14日 证书有效日期: 2025年01月12日

每次监督审核时间与上次现场审核时间间隔不得超过12个月,且必须取得DZCC签发的监督审核通过证明以确保证书有效性。









广州大中认证有限公司 中国广东省广州市南沙区海通一街2号南沙滨海花园七期1-1 栋商业办公楼2310-2311 房 电话 / 0086-20-81567873 本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)及 www.irqs-china.com 上查询





The Governing Board of

KHC LIMITED

Organization Credit Code: 914403007703240366 No.88, Baoshi Road, Shihuiwei Economic Cooperation, Zhongxin Village, Pingdi Town, Longgang District, Shenzhen City, Guangdong Province, P.R. China

Has been assessed and found to be in accordance with the requirements of standard detailed below

GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015

Scope The Manufacture of Zipper and Zipper Accessories.

Certificate No.: DZ/CN/2112013Q Certificate Issue Date: 2022-01-14

Registration Expiration Date: 2025-01-12

The time interval between each surveillance audit and the last on-site audit shall not exceed 12 months, and the organization must obtain "surveillance audit approval notification" issued by DZCC to ensure the validity of the certificate.



ACCREDITED Management Systems Certification Body ACC NO. MSCB -235



Authorized by : <u>hergylunna</u>



Dazhong (Guangzhou) Certification Co., Ltd. Room 2310-2311, Building 1-1 Commercial Office Building, Phase 7, Nansha Binhai Garden, No. 2, Haitong 1st. Street, Nansha District, Guangzhou City, Guangdong Province, P.R.China TEL/0086-20-81567873 Check the validity of this certificate on the official website of Certification and Accreditation Administration of People's Republic of China (www.cnca.gov.cn) or www.irqs-china.com.